



CANADA

COMMUNIQUÉ

No. 58

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

AUGUST 31, 1970
LE 31 AOUT 1970

SYMPOSIUM ON INTERNATIONAL LEGAL ASPECTS OF POLLUTION/SYMPÔSIE SUR LES ASPECTS JURIDIQUES INTERNATIONAUX DE LA POLLUTION

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Department of External Affairs, the Canadian Branch of the International Law Association and the Faculty of Law at the University of British Columbia are jointly sponsoring a Symposium on the International Legal Aspects of Pollution which will take place in the Law Faculty in Vancouver from September 9 to 11 inclusive. This is one of a series of symposiums which have been held over the past seven years during which small groups of Canadian professors of international law and officials of the Department of External Affairs have discussed certain selected topics in the international legal field. This year approximately twenty participants will attend from all parts of Canada.

Honourable J.J. Greene, the Minister of Energy, Mines and Resources, will deliver a speech at the Symposium and papers will be presented by both the academic and official participants on such subjects as Pollution of the Sea and of the Atmosphere, the Law on Pollution of International Water Resources, as well as on Control of Aircraft Noise Pollution and Weather Modification Activities. It is expected that the papers and results of the Symposium will be published later.

Le ministère des Affaires extérieures, de concert avec la filiale canadienne de l'Association de droit international et la Faculté de droit de l'Université de la Colombie-Britannique, organise un symposium sur les aspects juridiques internationaux de la pollution qui doit avoir lieu dans les locaux de la Faculté à Vancouver du 9 au 11 septembre. Cette réunion s'insère dans la série des grandes rencontres qui se tiennent depuis sept ans et au cours desquelles des petits groupes de professeurs canadiens de droit international et de hauts fonctionnaires du ministère des Affaires extérieures ont l'occasion d'examiner ensemble certains sujets particuliers du domaine du droit international. Cette année, on s'attend à la participation d'une vingtaine de personnes venant de toutes les régions du Canada.

Le ministre de l'Energie, des Mines et des Ressources, M. J.J. Greene, y prendra la parole et des universitaires et fonctionnaires présenteront des travaux sur la pollution de la mer et de l'atmosphère, sur le droit relatif à la pollution des ressources hydrauliques internationales, de même que sur la réglementation du bruit des aéronefs et sur les activités propres à modifier les conditions atmosphériques. On espère que les travaux et les conclusions du Symposium seront publiés plus tard.